
 

Referat afdelingsmøde i afd. 29, Grønnegården 

 

Tidspunkt: 06.09.2022 kl. 15.00 i Oasen, Jeppe Aakjærsvej 15 

 

Antal fremmødte:  19 lejemål, 20 personer 

 

Fra Bomiva deltog: Nanny Dahl, Ulla K. Holm og Elsebeth Madsen 

 

Valg af dirigent: Nanny Dahl blev valgt til dirigent. 

 

Bestyrelsens beretning, herunder orientering om regnskab for 2020: 

Inge-Lise Revsgaard aflagde afdelingsbestyrelsens beretning. 

Ulla K. Holm fremlagde regnskabet 2020. Regnskab blev enstemmigt godkendt ved håndsop-

rækning. 

 

Budget for 2022: 

Ulla K. Holm gennemgik budgettet for 2022, og Elsebeth Madsen fremlagde arbejder under 

planlagt vedligeholdelse. Budget blev enstemmigt godkendt ved håndsoprækning. 

 

Indkomne forslag: 

 

Jeppe Aakjærsvej 16 stemmer ved Skive Fjernvarmes generalforsamling i 2022: 

De fremmødte ønsker at Bomiva varetager stemmerne. 

 

Valg: 

Solveig Thorup Nielsen, Torsten Hansen og Hanne Sørensen blev genvalgt til afdelingsbestyrel-

se for 2 år. 

 

Vera Jacobsen blev valgt til 1. suppleant. 

Allan Jørgensen blev valgt til 2. suppleant. 

 

Afdelingsbestyrelsen består herefter af 

Inge-Lise Revsgaard, Jeppe Aakjærsvej 17, 2. th. 30521857 revsgaard@youmail.dk         

Norma Andersen, Jeppe Aakjærsvej 17, 2. tv. 24623298 nita16@webspeed.dk 

Solveig Thorup Nielsen, Grønnegade 1, 2. nr. 4 24844616 solveigth1@hotmail.com 

Torsten Hansen, Jeppe Aakjærsvej 16, st. nr. 2 29114765 torsten-hansen@webspeed.dk 

Hanne Sørensen, Jeppe Aakjærsvej 16, 1. nr. 1 52250801 hannesoerensen7@live.dk 

 

Det blev vedtaget, at afdelingsbestyrelsen vælger de 3 medlemmer til repræsentantskabet. 

   

Eventuelt: 

Der blev påtalte skæve gulve. Viceværten kommer forbi og vurderer det. 

Det er Skive Kommune der betaler husleje for de tomme boliger i afdelingen, da de har anvis-

ningsretten. 

Det undersøges, om der kan monteres en vrider på indvendig side af dør i storskraldsrum. 

En lejer ønsker, at der fremadrettet indsættes køle-/fryseskabe med større frysekapacitet. Mu-

ligheder undersøges og drøftes med afdelingsbestyrelsen ved næste markvandring. 

Der er i øjeblikket gravearbejde udenfor Jeppe Aakjærsvej 11 p.g.a. vand i kælder. Hullet luk-

kes når reparationen er helt afsluttet. 

Der var debat omkring el-køretøjer i trappeopgange. Enkelte lejere (3 i alt) betaler 25,- kr./md. 

for opladning af el-køretøj. Der er tale om aftaler af ældre dato, da vi de seneste par år ikke 

har givet tilladelsen, da vi er blevet bekendt med, at når der kommer brandtilsyn i afdelingen, 

vil det blive påtalt til ophør.  

 

Referent:   Dirigent: 

 

 

Elsebeth Madsen  Nanny Dahl 

07.09.2021 
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